
آرمان ملی: مهدی تاج در حالی صحبت های خود را در مورد 
دیدار دوستانه با ترکیه تکرار و البته صحبت های نبی را رد کرد که 

تقویم تیم ملی ترکیه جای خالی برای بازی دوستانه ندارد. 
   پیش از سفر

مهدی تاج، رئیس فدراسیون فوتبال پیش از سفر به ترکیه 
گفت: »به همراه امیر قلعه نویی، سرمربی تیم ملی فوتبال، علی 
پروین و حسن روشن دو پیشکسوت پرسپولیس و استقلال راهی 
کشور ترکیه خواهیم شد و یک خواهر خواندگی بین ایران و ترکیه 
صورت می پذیرد و پیش بینی می شود که یک بازی دوستانه 
هم با تیم ملی ترکیه داشته باشیم و همچنین تیم های جوانان و 
نوجوانان ما هم دیدار هایی داشته باشند.« در کنار صحبت هایی 
که رئیس فدراسیون فوتبال داشت، امیرمهدی علوی، سخنگوی 
فدراسیون فوتبال هم در گفت وگویی با تلویزیون اعلام کرد 
»مهدی تاج برای امضای تفاهم نامه جهت برگزاری بازی تدارکاتی 

ایران و ترکیه در فیفادی سال بعد راهی ترکیه می شود.« 
   گزارش سفر

نشست مشترک مهدی تاج رئیس فدراسیون فوتبال و هیات 
همراه با ابراهیم اتهم هاچیوسمان اوغلو، رئیس فدراسیون 
فوتبال ترکیه در استانبول برگزار شد. سایت فدراسیون فوتبال 
27 دیماه در ادامه نوشت: در این نشست که در کمپ تمرینی 
کت، عضو هیات  تیم های ملی ترکیه برگزار شد، محمدرضا سا
روشن،  حسن  تیم ملی،  سرمربی  نویی  قلعه  امیر  رئیسه، 
پیشکسوت ارزنده فوتبال ایران و همچنین احمد محمدی، 
سرکنسول جمهوری اسلامی ایران حضور داشتند. ضمن اینکه 
نواب رئیس فدراسیون فوتبال ترکیه، مربیان تیم ملی این کشور و 
مسئولان سوپر لیگ ترکیه هم از دیگر حاضران در نشست بودند. 
تاج گفت: از دعوت رسمی صورت گرفته از هیات ایرانی تشکر 
می کنیم. اطمینان دارم این تفاهم قطعا سنگ بنای اتفاقات 
کید و  خوبی برای فوتبال دو کشور خواهد بود. این دیدار تا
عزم دو فدراسیون را برای همکاری های همه جانبه فرهنگی 
ورزشی نشان می دهد. دو کشور دوست و برادر ایران و ترکیه 
پشتوانه این همکاری خواهند بود. خاطره میزبانی صمیمانه و 
گرم فدراسیون ترکیه از اردوی تیم ملی جمهوری اسلامی ایران 
پیش از جام جهانی 2۰۱۸ روسیه و اردوی 2۰ روزه در محل باشگاه 
بشیکتاش همچنان خاطره ای شیرین محسوب می شود. اینجا 
فرصت را مغتنم می شمارم و از رئیس فدراسیون و مسئولان 
و سرمربی تیم ملی ترکیه برای سفر به ایران دعوت می کنیم. 
توسعه همکاری در همه عرصه های فوتبالی، حمایت از پیشرفت 
ک گذاری منابع، تجارب  فوتبال در هر دو کشور از طریق اشترا
و اطلاعات، ارتقا ارزش های فرهنگی ورزشی فوتبال در سطوح 
ملی و بین المللی و برنامه ریزی برای بازی های دوستانه در 
حوزه های بانوان و آقایان، امید و جوانان و فوتسال در این تفاهم 
کید خواهد بود. همچنین، همکاری های فنی و حرفه ای  مورد تا
از طریق دسترسی به تخصص و تبادل دانش در زمینه های 
، زیرساخت ها و  مدیریت، بازاریابی ورزشی، توسعه گرسروتز
تأسیسات ورزشی، زمین های ورزشی، فناوری های نوین، پزشکی 
ورزشی، داوری و کمک داور ویدئویی و نیز الگوهای آماده سازی، 
تورنمنت های دوستانه، ایجاد دبیرخانه دائمی برای همکاری دو 

فدراسیون و تعیین نماینده از هر طرف برای پیگیری همکاری ها 
و آماده شدن سند نهایی تفاهم نامه مدنظر قرار خواهد گرفت. 

   نتیجه از زبان نبی! 
مهدی محمدنبی نایب رئیس فدراسیون فوتبال در مورد 
تفاهم نامه همکاری بین فدراسیون فوتبال ایران و ترکیه 3 بهمن 
ماه گفت: فدراسیون تفاهم نامه هایی با فدراسیون مختلف 
داشته است. ترکیه جزو اروپاست و یکی از هدف های ما این 
است که با کشورهای اروپایی تفاهم نامه داشته باشیم. اولین 
کره هستیم.  کشور ترکیه بود و با بقیه کشورها هم در حال مذا
این تفاهم نامه  به فدراسیون کمک می کند در جهت توسعه 
در بخش های مختلف. حتی خود مسئولان ترکیه هم به این 
جمع بندی رسیدند که همکاری ها به گونه ای باشد که برای 
طرفین برد - برد حاصل شود. نبی در پاسخ به این پرسش که آیا 
در آینده تیم های ملی ایران و ترکیه بازی دوستانه برگزار خواهند 
کرد، اظهار داشت: ظاهراً تقویم آنها پُر است. برگزاری اردو هم 
بستگی به نظر سرمربی تیم ملی دارد. شرایط به گونه ای است 
که بعد از مسابقات مقدماتی جام جهانی که خرداد ماه به اتمام 
می رسد، باید طوری برنامه ریزی کنیم که مسابقات دوستانه ما 
هم در فیفادی باشد و هم کمپ های تیم ملی به گونه ای باشد 

که به مسابقات کشور آسیب نرسد. 
کید تاج     تا

رئیس فدراسیون فوتبال از ورود کمیته انضباطی به اتفاقات 
کتور خبر داد. مهدی تاج،  دیدار تیم های پرسپولیس و ترا
یکشنبه ۱۴ به همن در حاشیه حضور در مجمع انتخابی رئیس 
هیات فوتبال استان مرکزی، افزود: ما بازی های خیلی زیادی 
در لیگ های مختلف در طی سال برگزار می کنیم که در حدود 
چهار هزار مسابقه در سال است و شاید در برخی بازی ها از جمله 
دیدارهای لیگ برتر که حساسیت بالایی دارند، اتفاقات خاصی 

کتور و پرسپولیس که حساس ترین  رقم بخورد. در دیدار ترا
بازی لیگ از نظر جدولی و نقل و انتقالاتی بود اتفاقاتی افتاد 
که هیچ کس تایید و پسند نکرد، کمیته انضباطی در این بحث 
ورود خواهد کرد، در این خصوص جلسه ای هم با حضور وزیر 
ورزش تشکیل شد و در خصوص آینده مسابقات بررسی های 
گرفت. تاج با اشاره به تشکیل ستاد هماهنگی  لازم صورت 
حضور تیم ملی در جام جهانی افزود: ما خودمان را از الان در 
جام جهانی می بینیم و در چند بازی آینده هم باید امتیازات 
لازم را کسب و به عنوان تیم اول گروه صعود کنیم. در راستای 
حضور قدرتمند تیم ملی در جام جهانی، ستادی با حضور وزارت 
خارجه، وزارت کشور و وزارت ورزش تشکیل شده است و کمیته 
بین الملل فدراسیون فوتبال هم دنبال مسابقات بین المللی 
گفت: در همین  برای تدارکات مناسب تیم ملی است. وی 
خصوص با فدراسیون فوتبال ترکیه تفاهمنامه امضا می کنیم و 
احتمالا یک بازی دوستانه با ترکیه خواهیم داشت و با چند کشور 
هم بحث بازی های تدارکاتی را نهایی کردیم و هیچ فیفا دی را از 

دست نخواهیم داد. 
   واقعیت 

تاج در حالی صحبت های خود را تکرار و البته صحبت های نبی 
را رد کرد که تیم ملی ترکیه درگیر بازی های رسمی است و تقویمش 
جای خالی برای بازی دوستانه ندارد. تیم ملی ترکیه در روزهای 
کتبر و  نوامبر 2۰2۵ در مسیر جام جهانی  فیفا در ماه های سپتامبر، ا
2۰2۶ کانادا، مکزیک و ایالات متحده آمریکا ۶ بازی دارد و به 
هیچ وجه در سال ۱۴۰۴ )2۰2۵ میلادی( نمی تواند دیدار دوستانه با 
هیچ تیمی برگزار کند. تیم ملی ایران هم در فیفادی ماه های مارچ 
و جون 2۰2۵ درگیر ۴ بازی نهایی انتخابی جام جهانی 2۰2۶ است و 
در ماه مارچ باید مقابل ازبکستان و امارات صف آرایی کند و در ماه 

جون هم دو بازی با قطر و کره شمالی خواهد داشت. 
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از سوی رئیس فدراسیون، صحبت های نبی رد شد!

اصرار پوچ تاج؛ تقویم پر تیم ملی ترکیه 

گفتوگو

استقلال  پیشکسوت  رشیدی  منصور 
کارشناس فوتبال در مورد وضعیت تیم  و 
آبی پوش پایتخت در رقابت های آسیایی 

صحبت کرد. 

   نظر شما در خصوص شرایط استقلال 
پیش از بازی با الشرطه در لیگ نخبگان 

آسیا چیست؟
 استقلال در این فصل اسیر اشتباهات 
مدیریتی شد و الان برای صعود از گروه خود 
جدی  مشکلات  با  آسیا  نخبگان  لیگ  در 
مواجه است. الان هم با کادر ایرانی می تواند 
الشرطه را ببرد. مدیریت استقلال از ابتدای 
تردید  دچار  سرمربی  انتخاب  برای  فصل 
گر جواد نکونام مورد اعتماد مدیریت  شد، ا
باشگاه بود باید به او فرصت می دادند تا با تیم 
بهترین نتایج را بگیرد، اما به او اعتماد کافی 
نشد. نکونام هم در بستن تیم دقت کافی را 
نداشت و بازیکنانی را نیاورد که بتوانند به او 
کمک کنند تا از همان آغاز فصل نتایج خوبی 
بگیرند، وگرنه در هیچ جای دنیا رسم نیست 
بعد از سه بازی و به خاطر یک شکست، 
فشاری به سرمربی آورده شود که تمرکز خود 
از دست بدهد و در نهایت هم استعفا  را 
دهد. استقلال در ادامه به سهراب بختیاری 
زاده فرصت داد ولی از همان آغاز مشخص 
که او موفق نمی شود، چون به عنوان  بود 
سرمربی موقت انتخاب شد و با تمرکز کافی 
کار نمی کرد. برای همین موفق به کسب نتایج 
مورد نظر نشد. البته تیم هم دچار نقص بود 
و در تمامی پست ها بازیکن نداشت. نکونام 
که هم تیم را بسته بود، برکنار شد و عملاً 
نمی توانست تیم را نجات دهد. بعد از سهراب 
هم در اشتباهی عجیب پیتسو موسیمانه را 
آوردند تا شرایط بدتر شود. موسیمانه بدون 
شناخت از فرهنگ و فوتبال ایران، آمده بود 
تا تیم را نجات بخشد. او رزومه قابل دفاعی 
نداشت و نمی توانست عملکرد خوبی داشته 
باشد. مصدومان تیم زیاد بود و بهانه برای 
موسیمانه جور شده بود. برای نیم فصل 
هم که ۸ روز تعطیل کرد و عملاً نگذاشت تا 
تیم جمع و جور شود. وقتی هم از او انتقاد 
گرفت.  کردن، موضع  کردند به جای قبول 
او از اول هم نقشه رفتن داشت، در نهایت 
هم فسخ کرد و بدهی زیادی را روی دوش 
گر بختیاری زاده  باشگاه گذاشت. باور کنید ا
که دوباره سرمربی موقت شده، جای خود را 
به موسیمانه نداده بود، استقلال بهتر نتیجه 

می گرفت. 

کارشناسان و پیشکسوتان  بیشتر     
ل باید تا پایان فصل به  معتقدند استقلا
سرمربی ایرانی اعتماد کند و دیگر سرمربی 

خارجی آورده نشود! 
 انتخاب سرمربی خارجی اشتباه است، 
چون هر کسی بیاید به زمان نیاز دارد و بهتر 
ایرانی باشد، چون فضای  کادرفنی  است 
استقلال را می شناسند. محمد نوری هم خود 
را پیشکسوت، علاقه مند یا هوادار استقلال 
می داند و اظهارنظر می کند. من هم به عنوان 
کردم ولی  کار  بازیکن یا مربی در استقلال 
علاقه ای ندارم تا به دنبال سمتی باشم. 
کمیته  رئیس  که  جباری  علی  است  بهتر 
پیشکسوتان است که از لحاظ سنی بزرگ تر از 
همه ماست و سال ها کاپیتان تیم بوده درباره 
مسائل مختلف حرف بزند، نمی خواهم نظر 
بدی نسبت به محمد نوری بدهم ولی ما هر 
حرفی بزنیم باید نسبت به آن جوابگو باشیم. 
چه بهتر که صحبت در مورد مسائل مدیریتی 

تیم را جباری انجام دهد. 

رشیدی:
انتخاب سرمربی 

خارجی اشتباه است

شکایت آرش میراسماعیلی از مربی  
خود به دلیل مصاحبه انتقادی 

ایسنا: رئیس فدراسیون جودو از اولین 
مصاحبه  دلیل  به  لرستان  در  خود  مربی 
انتقادی به مراجع قضائی شکایت کرد. آرش 
میراسماعیلی رئیس فدراسیون جودو از مربی 
خود به دلیل مصاحبه انتقادی درباره شرایط 
جودوی ایران و درخواست برای روشنگری 
درباره یک ادعای عجیب، به مراجع قضائی 
شکایت کرد. یوسف مهری پور در گفت وگو با 
ایسنا، با تایید این خبر اظهار کرد: به دنبال 
که درباره شرایط بد جودوی  مصاحبه ای 
ایران داشتم و همچنین خواستار روشنگری 
رئیس فدراسیون جودو درباره ادعای دریافت 
پیشنهاد 2 میلیون دلاری در ماجرای پرونده 
تعلیق جودوی ایران شدم، وی از بنده در 
مراجع قضائی شکایت کرده است. مربی آرش 
میراسماعیلی، افزود: آمادگی کامل دارم تا در 
دادگاه حاضر شوم و هیچ مشکلی بابت این 

موضوع ندارم. 

منهایفوتبال

کوتــــــــاه

 : حسین کعبی و  گلایه از تصمیمات داور

تا چه زمانی سر یک تیم را می بُرند؟ 
کعبی مربی تیم فوتبال استقلال  حسین 
گلایه از تصمیمات داور  خوزستان با وجود 
دیدار با استقلال، گفت که همیشه به داوران 

احترام می گذارد.
   استقلال خوزستان 

حسین کعبی در گفت وگو با تسنیم، درباره 
روند نزولی تیم فوتبال استقلال خوزستان 
در سه هفته اخیر لیگ برتر اظهار داشت: در 
نیم فصل دوم متأسفانه دو مساوی داشتیم 
گذار کردیم. بازی های زیادی  و بازی سوم را وا
است.  سخت  خیلی  کارمان  و  مانده  باقی 
روز  به  روز  و  ما زحمت می کشند  بچه های 
پیشرفت می کنیم. وی در مورد سقوط آبی های 
اهوازی تا رتبه یازدهم لیگ برتر فوتبال تصریح 
گر دو بازی  کرد: لیگ را فوق العاده آغاز کردیم و ا
از نیم فصل دوم را می بردیم، مدعی می شدیم. 
تیم ما به آرامش نیاز دارد. هنوز اتفاق بدی 
نیفتاده و فقط باید روی دیدارهای خودمان 
برمی خوریم.  مشکل  به  وگرنه  کنیم؛  تمرکز 

خ  ر خوبی  خیلی  اتفاقات  دارم  اطمینان 
می دهد.

   دیدار با استقلال 
مربی استقلال خوزستان درباره شکست 
مقابل استقلال به تسنیم گفت: آبشک مهره 
بسیار خوب ما بود که اخراج شد و شکل تیمی 
ما به هم ریخت. ۱۰ نفره شدن مقابل استقلالی 
که در بحران است و به سه امتیاز نیاز دارد، 
کارمان را سخت کرد. در نیمه اول فوق العاده 
گر بیفوما و بابایی از فرصت های خود  بودیم و ا
بهره می بردند، خیلی خوب می شد. در نیمه 
دوم هم ورق برگشت و استقلال به دو گل رسید.

   وضعیت داوری 
محمدی  احمد  قضاوت  مورد  در  کعبی 
رفتار  شما  کرد:  عنوان  مسابقه  این  در 

نیمکت نشینان ما را با رقبا مقایسه کنید. در 
این هفت ماه صدای ما درنیامد و من کارت زرد 
هم نگرفته بودم. وقتی دو بازیکن و یک مربی 
تیم اخراج شده اند، کدام مربی مانند سرمربی 
استقلال خوزستان از داوری تمجید می کند؟ 
گر مربی ایرانی جای بوژوویچ بود، چه رفتاری  ا
داشت؟ وی درباره اخراج خود از روی نیمکت 
یادآور شد: گفتم آرام عباسی نباید کارت قرمز 
می گرفت که به دلیل خروج از محوطه فنی 
اخراج شدم. کسی که مربی می شود، قوانین 
 VAR داوری را بلد است. گفتند این تصمیم را
گرفته است و داور باید تصمیم نهایی را بگیرد. 
پس چرا بازی ۱۰ دقیقه متوقف شد؟ داور هم 
اشتباهات  درباره  صحبت  می کند.  اشتباه 
استقلال  مربی  است.  بهانه  فقط  داوری 

خوزستان در ادامه یادآور شد: می گفتند دنبال 
ج کردن استقلال از بحران بودند که این  خار
موضوع را قبول ندارم. سهراب بختیاری زاده 
رفیق و برادر من است و خوشحالم که استقلال 
با او نتیجه می گیرد. با این حال تا چه زمانی سر 
تیمی را که هشت ماه زحمت کشیده، می بُرند؟ 
از همه جا مشکل داریم و نباید داوری هم 
مشکل دیگری باشد، اما گلایه ای از داور نداریم.

   تیم ملی 
کرد:  عنوان  استقلال  از  تمجید  با  کعبی 
استقلال را تیم بسیار خوبی می بینم. برای 
نمایندگان ایران در رقابت های آسیایی آرزوی 
موفقیت می کنم و امیدوارم اتفاقات خوبی برای 
فوتبال ایران بیفتد. همه کشورها در حال رشد 
هستند و ما »درجا« می زنیم. به همین خاطر 
نگران تیم ملی هستم. من همیشه از این تیم 
حمایت می کنم. تیم ملی دست مربی ایرانی 
افتاده است و خوشحال هستم مربیان تیم ملی 

برای دیدن بازی ها وقت می گذارند.

علی جباری پیشکسوت تیم فوتبال استقلال 
گر آندره آ استراماچونی سرمربی خوبی  گفت، ا
بود بیکار نمی ماند و در جایی مشغول به کار 
می شد. علی جباری در گفت وگو با تسنیم، درباره 
شرایط تیم فوتبال استقلال پس از جدایی پیتسو 
موسیمانه اظهار داشت: موسیمانه کار خیلی 
خوبی کرد که رفت. قبل از اینکه موسیمانه بیاید 
ح کردم که چرا از آفریقا مربی  انتقادهایی مطر
آوردند. با من تماس گرفتند و گفتند این مربی 
رزومه دارد و لطفاً صحبتی نکنید، اما بعدها 

مشخص شد چه کاره است!
وی با بیان این جمله افزود: حرف های من 
که اجازه داد هر  درباره مدیریت قبلی است 
بازیکن و مربی به استقلال بیایند. موسیمانه 
کار خودش رفت و از این بابت صواب  دنبال 
گر صحبتی  کرد. این را به فال نیک می گیرم. ا
است،  قبلی  مدیریت  درباره  می دهم  انجام 
مدیرانی که اجازه دادند هر مربی و بازیکنی به 
خاطر  استقلال  پیشکسوت  بیاید.  استقلال 
کرد: سهراب بختیاری زاده از بازیکنان  نشان 
قدیمی استقلال است و از او خواسته اند کنار 
تیم باشد، اما مدیران باشگاه باید دنبال مربی 
خارجی کاربلد و رزومه دار باشند. مدیران نباید 
به این امید باشند که چون استقلال بازی بعد از 
موسیمانه را برده است، اقدامی نکنند. باشگاه 
باید کمیته فنی تشکیل دهد تا رزومه هر مربی 

که  و بازیکنی بررسی شود. باید ببینند مربی 
انتخاب می شود در حد استقلال هست یا نه. 
هیچ مربی یا بازیکن سفارشی نباید به استقلال 
کید بر اینکه استقلال نیاز  بیاید. جباری با تأ
به مربی خارجی دارد، تصریح کرد: با احترام به 
همه مربیان ایرانی، استقلال باید مربی کاربلد 
خارجی داشته باشد، در غیر اینصورت موفق 
نمی شود. استقلال به لیگ دسته سوم رفت و 
گر مربی ایرانی بالای سر این تیم بود، یکی دو  ا
سال در رده های پایین می ماند. سکوموروخوف 
در آن مقطع سرمربی استقلال بود و بروید از 
گر این  که ا کردند بپرسید  کار  که با او  کسانی 
مربی نبود، استقلال بالا می آمد یا نه. وی در 
کنش به مطرح شدن نام آندره آ استراماچونی  وا
برای هدایت استقلال گفت: این مربی به درد 
استقلال نمی خورد و در مقطعی شانسی نتیجه 
گر استراماچونی مربی خوبی بود الان  گرفت. ا
بیکار نمی گشت! او شب قبل از بازی، استقلال 
را رها کرد و کل پول دو فصل قراردادش را گرفت. 
احترام  استقلال  هواداران  احساسات  به  ما 
می گذاریم، حتی از عاملان جدایی او انتقادهای 
گر خوب بود بیکار  زیادی کردیم، اما این مربی ا
نمی ماند. استراماچونی برای ما چه کار کرد؟ 
باید سراغ مربی خوبی بروند که در شان استقلال 
باشد، سرمربی که رزومه داشته باشد نه اینکه در 

قهوه خانه دنبال مربی باشند!

کنش هیات فوتبال تهران  وا
 به انتشار یک لیست

هیات فوتبال استان تهران به انتشار لیست غیر رسمی 
کنش نشان داد. به  اعضای مجمع انتخاباتی این هیات وا
گزارش پایگاه اطلاع رسانی هیات فوتبال استان تهران، به 
دنبال انتشار لیست غیر رسمی اعضای مجمع انتخاباتی 
هیات فوتبال استان تهران از سوی برخی رسانه ها و به وجود 
آمدن حاشیه هایی در فضای مجازی، غلامرضا جباری، 
سرپرست دبیرکلی هیات فوتبال استان تهران و دبیر مجمع 
انتخاباتی هیات فوتبال استان تهران، ضمن تکذیب اسامی 
کنش به شایعات گفت: لیست اعضای مجمع  منتشره در وا
انتخاباتی هیات فوتبال استان تهران فقط از طریق رسانه 
رسمی هیات فوتبال استان تهران منتشر خواهد شد و اسامی 
که اخیرا تحت عنوان لیست مجمع انتخاباتی هیات فوتبال 
استان تهران از سوی برخی رسانه ها و برخی افراد منتشر شده 
گمانه زنی است. وی افزود: از رسانه ها درخواست می شود 
تنها نسبت به انتشار لیستی که از سوی رسانه رسمی هیات 
فوتبال استان تهران در روزهای آتی منتشر خواهد شد، اقدام 
کنند. از رسانه های محترم نیز درخواست می شود اخبار 
مربوط به انتخابات را از طریق رسانه رسمی هیات فوتبال 
دنبال کنند تا انتخابات چهارم اسفند ماه در فضایی آرام و 
به دور از تنش برگزار شود. اسامی اعضای مجمع انتخاباتی 
هیات فوتبال استان تهران در زمان مناسب از سوی رسانه 
رسمی هیات فوتبال استان تهران منتشر خواهد شد و تا 
برگزاری انتخابات چهارم اسفند ماه سال ۱۴۰3 مسئولان در 
هیات فوتبال استان تهران بر اساس وظایف ذاتی و عمل به 
قوانین و ضوابط انتخابات، تلاش می کنند برگزاری مجمع 
آینده در فضایی کاملا عادلانه، آرام و به دور از تنش و هیاهو 

برگزار شود. 

 صفیری: همه تصمیمات داوری 
در هفته هجدهم درست بود

سرپرست کمیته داوران فدراسیون فوتبال به ارزیابی 
عملکرد داوران در دیدارهای هفته هجدهم لیگ برتر 
پرداخت. اسماعیل صفیری در گفت وگو با سایت رسمی 
فدراسیون فوتبال درباره قضاوت دیدارهای هفته هجدهم 
لیگ برتر گفت: در بازی استقلال و استقلال خوزستان اعلام 
پنالتی اول به سود تیم میزبان به دلیل تخلف هند، کاملا 
درست بود و VAR هم این تصمیم را تایید کرد. در صحنه 
پنالتی دوم استقلال تهران نیز بازیکن مدافع با زانوی خود 
به پشت پای مهاجم ضربه زده و منجر به سرنگونی بازیکن 
حریف شد  . از آنجا که این خطا داخل محوطه انجام شد، 
پنالتی کاملا محرز است. وی افزود: از آنجایی که 2 بازیکن 
برای تصاحب توپ جدالی نداشتند، کارت قرمز به دلیل 
سلب فرصت آشکار گلزنی کاملا صحیح بود. سرپرست کمیته 
داوران گفت: در بازی فولاد و پرسپولیس نیز پنالتی که با ورود 
VAR اعلام شد، کاملا درست بود زیرا دست مدافع میزبان در 
شرایط غیر طبیعی قرار داشت و مرتکب تخلف هند شد. در 
صحنه منتهی به گل پرسپولیس نیز تمام  توپ از تمام خط 
نگذشت و این صحنه را نیز VAR چک کرده و مورد تایید قرار 
داد . به همین دلیل گل سالم بود. صفیری تصریح کرد: در 
 VAR بازی شمس آذر و سپاهان اعلام و تکرار پنالتی توسط
کاملا درست بود . مردود کردن گل تیم شمس آذر نیز به دلیل 
 ،VAR هند مهاجم درست بود . در کل عملکرد داور و تیم
مطلوب ارزیابی می شود. وی اظهار داشت: در بازی گل گهر 
و نساجی، اخطار دوم به سیامک نعمتی به دلیل بی پروایی 
او کاملا درست بود. در صحنه ای هم که تیم نساجی اعتقاد 
دارد پنالتی رخ داده به وضوح مشخص است که دروازه بان 
برای مشت کردن توپ بیرون می آید و ابتدا با هم تیمی اش 
برخورد دارد که در زمان زمین خوردن پایش به سر بازیکن 
نساجی برخورد داشت که کاملا اجتناب ناپذیر است. این 
صحنه هم خطایی نبود. سرپرست کمیته داوران گفت: در 
بازی ذوب آهن و خیبر عملکرد تیم داوری و VAR مطلوب 
بود. یک صحنه مشکوک به پنالتی داشتیم که قطعا خطایی 
صورت نگرفت زیرا بازیکن مدافع توپ را زد و در ادامه توپ به 

دست مهاجم برخورد داشت . 
 

 انتقاد آنچلوتی از تیم داوری پس 
از شکست تیمش مقابل اسپانیول

کارلو آنچلوتی که تیم تحت هدایتش در چارچوب هفته 
لیگای اسپانیا مقابل میزبانش اسپانیول  بیست ودوم لا
تن به شکست یک بر صفر داد، پس از این دیدار درباره 
صحنه بحث برانگیز خطای رومرو بازیکن اسپانیول روی 
کیلیان امباپه در دقیقه ۶۰ بازی که رئالی ها معتقد به اخراج 
او بودند، اما داور تنها به دادن کارت زرد بسنده کرد، گفت: 
مهم ترین چیز این است که مراقب بازیکنان مان باشیم و از 
آنها محافظت کنیم. خطای بسیار زشتی بود که روی امباپه 
صورت گرفت که خوشبختانه او آسیبی ندید. VAR نیز در آن 
صحنه بود و ما نمی دانیم که چگونه خطای به این واضحی 
که اخراج داشت، دیده نشد. وی افزود: بازی دشواری بود. ما 
کارهایی را خیلی خوب انجام دادیم، کنترل خوبی بر بازی به 
خصوص در نیمه دوم داشتیم. گلی هم زدیم که مردود اعلام 
شد. همچنین تیر دروازه اسپانیول را هم به لرزه درآوردیم و 
2۰ شوت هم به سمت دروازه آنها زدیم. بازی تحت کنترل ما 
بود، اما اسپانیول که روی ضدحملات خیلی خوب بود، ما 
را غافلگیر کرد و موفق به گلزنی شد. بازی همان طور پیش 
رفت که آنها می خواستند. سرمربی ایتالیایی رئال مادرید 
همچنین درباره صحنه گل مردود تیمش اظهار داشت: 
که در صحنه گل، خطای امباپه روی بازیکن  داور گفت 
اسپانیول را دیده است. نمی خواهم در مورد داوری ها  در 
فصل جاری صحبت کنم و فقط در مورد اتفاقی که در این 
بازی افتاد، صحبت می کنم. کارلتو تصریح کرد: اسپانیول 
خیلی خوب بازی کرد. آنها عالی دفاع کردند و این کاری 
بود که باید می کردند. ما می توانستیم بهتر عمل کنیم، اما 
عملکردمان به اندازه نتیجه بد نبود. و ما موقعیت های برای 
گلزنی داشتیم. ما هنوز در کورس قهرمانی هسنیم و باید به 
بازی بعدی فکر کنیم. آنچلوتی در پایان درباره مصدومیت 
مدافع آلمانی اش گفت: رودیگر مصدومیت عضلانی داشت 

و تیم پزشکی وضعیت او را ارزیابی خواهد کرد. 

جباری: استراماچونی خوب بود بیکار نمی ماند 


